
Referat fra bestyrelsesmøde d.24-6-2021 kl.12.30 i Gildesalen 

 

1. Valg af dirigent og mødesekretær 

Reimonn Paulsen blev valgt til dirigent og mødesekretær 

 

2. Orientering af formanden 

På grund af corona og forsamlingsforbud har der ikke været et bestyrelsesmøde 

siden november 2020. Vi har i løbet af Januar Februar fået skiftet de sidste terrasse= 

døre, så alle er nu skiftet. Der arbejdes med et projekt med udskiftning af vinduer og 

døre. Der vil blive holdt beboerindformationsmøde  efteråret 2021 

 

3. Information fra viceværten 

Hans fortalte at der vil blive malet loft og gulv i vaskeriet, og gulvene på toiletterne vil 

blive malet en ekstra gang. Der er også lavet 3 p. pladser ved nr. 55 flot arbejde, der er 

også blevet plantet blomster i nogle  af bedene. Hans kom også med en tanke om at der 

skulle være nogle steder med højt græs til insekter, fugle og andre smådyr, det var alle  

ikke enige om i bestyrelsen 

 

4. Planlægning af aktivitet resten af året 

Der var ikke stemning for af lave en have vandring, man blev enige om at beboerne holder 

deres have og udendørsarealer pænt. Der blev aftalt afviklingen af afdelingsmødet  

den 7 september kl. 19.00 

5. Eventuelt 

Der var ikke noget under eventuelt 

 

 

Referant Reimonn Paulsen 


